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2004 / 2005 
Bestuur  
President    Koos Kuiper 
Oud President   Henk Drost 
1e Vice President  Bert Lamers 
2e Vice President  Tom Jacobs 
Secretaris    Henk Breuker 
Penningmeester   Martin Liefrink 
 
Secretariaat:   Henk Breuker, 
      Lebuïnusstraat 23, 

7009 MV  Doetinchem 
      Telefoon 0314 - 343056 

mobiel 06 – 22376774 
      Fax 0314 – 354697 
      E-mail: Doetinchem@lions.nl 
     Website: www.Lions.nl\Doetinchem 
      Digitaal ledenboek: www.lions\lolas 

Bankrekening ABN-AMRO : 66.03.11.232 
(Postrekening van de bank: 824200) 

Bijeenkomsten 
 
Iedere maand:   1e woensdag 20.00 uur Vergadering 

3e woensdag 18.00 uur Taphap 
5e woensdag 18.00 uur Taphap met L.L.L. 

 
Plaats:    Gasterije De Heereboer,  

Oude Doetinchemseweg 42 
Zeddam 
telefoon 0314 – 651940 
telefax 0314 – 652488 
e-mail info@deheereboer.nl 

 
Bij verhindering voor de vergadering Altijd bij de secretaris afmelden. 
Bij verhindering voor de taphap Altijd dinsdag vóór 20.00 uur bij Gasterije  
De Heereboer afmelden. 
Voor de 5e woensdag Altijd opgave bij Gasterije De Heereboer tussen 
12.00 en 17.00 uur. 



Pres(s)praat 

 
/Het blijft altijd weer een uitdaging om als President een 
aantal zinvolle dingen op papier te zetten als voorwoord 
bij wederom een sprankelend bulletin. Dit laatste schrijf 
ik zonder de inhoud al helemaal te kennen. Deze 
uitspraak zegt dus iets over de constante kwaliteit van 
ons bulletin.  
De afspraak is ook gemaakt dat we niet aan politiek 
doen in onze Lionsclub. Uiteraard wordt dit door mij 
gerespecteerd. Toch is dit wel de omgeving waar ik – in 
het kader van de komende verkiezingen- momenteel de 
meeste “buitendedeurervaringen” opdoe. Zo werden 
recent alle lijsttrekkers in de gelegenheid gesteld om 
voor Stads TV een aantal thema’s te belichten, waarbij 
we ons via de camera rechtstreeks tot de tv kijker 
moesten richten. Dit lijkt niet zo moeilijk, maar in de 
praktijk blijkt uit het grote aantal opnamen dat opnieuw 
moest worden gedaan, dat het niet meevalt om dit zo uit 
het hoofd met de juiste intonatie en gelaatsuitdrukking voor het voetlicht 
te brengen. Dit is overigens niet iets om je voor te schamen, omdat we 
ook als politici op dit gebied niet meer dan amateurs zijn. 
Van meer ontspannen aard was het bezoekje van een aantal Lions 
onlangs aan de receptie van de nieuwe uitbater van de Heereboer, de 
fam. Gesthuizen. Frank wilde daarmee stil staan bij de heropening van 
de zaak. De aanwezigheid van vrienden en bekenden, naast relaties en 
ook veel inwoners van Zeddam, leverde een bont gezelschap aan 
feestgangers op. Mede hierdoor was sprake van een geslaagde avond 
met optimale PR voor Frank en zijn mensen, die ik namens u heb 
voorzien van succesvolle wensen. 
Zoals u weet berust het archief van onze club bij Dick de Bruin. In goed 
overleg met Dick en Nel is besloten dat we stappen gaan ondernemen 
gericht op een verplaatsing en opschoning van dit archief . Ik zal 
binnenkort wat Lions benaderen met het verzoek hier een steentje aan 
bij te dragen. Mogelijk dat we hierbij nog een beroep doen op de 
logistieke creativiteit van de firma Rotra. 
Van Henk Drost heb ik inmiddels begrepen dat het er naar uitziet dat de 
wijnactie wederom een succes zal worden. Dus vreugde voor ons zelf en 
voor de goede doelen die we met het resultaat kunnen realiseren. 
Graag wens ik u allen een fijne herfst-periode en hen die actief zijn in het 
commissiewerk veel plezier en succes! 

Met Lionsgroet, Koos Kuiper. 



 
Verslag bijeenkomst 6 oktober 2004 

 
In een aanvankelijk wat rommelige setting kan president Koos 29 leden 
begroeten, hetgeen een attendance oplevert van 67%. (Gelet op de 
toestand van Henk Heezen en Dick de Bruin wordt de attendance 
voortaan gerelateerd aan 43 leden.) 
Helaas heeft Max Daniel voor de tweede keer in een laat stadium 
afgezegd. Omdat het op zo’n korte termijn niet lukte een vervanger te 
vinden hield Henk Breuker een verhaal over zijn cruise over de Djnepr in 
de Oekraïne (Zie elders in dit bulletin). 
Na de pauze komen in het huishoudelijk gedeelte de volgende 
onderwerpen aan bod: 

- In de blauwe map zit een schrijven over het Lolas wachtwoord 
voor onze club, met het verzoek hier goed kennis van te nemen.  
Verder een nieuwsbrief van de Commissie Centraal en Oost 
Europa. Het dierenasiel vraagt een vrijwilliger voor het 
penningmeesterschap. Christine Stutvoet deelt mee dat zij 
verhuist naar Apeldoorn en bedankt de leden voor de warme 
sympathie die zij steeds in onze gelederen heeft ondervonden. 

- Vincent vd Broek geeft, samen met Yvette de Bie, op 11 
november om 20.30 uur een concert in de kleine zaal van 
Amphion, alwaar kaarten te verkrijgen zijn (€15,-). Op het 
programma staan jazzy muziek, soul ,ballads en kleinkunst. Van 
harte aanbevolen dus! Zie ook www.vincentenyvette.nl , waar je 
beiden ook kunt beluisteren. 

- Herman vd Broek heeft een fraaie 2005 kalender ontworpen met 
werken in de hem zo eigen stijl die deels geïnspireerd zijn door 
zijn verblijf in Columbia. De prijs zal waarschijnlijk € 22,50 
bedragen. Een prachtgeschenk voor tijdens de naderende 
feestdagen, waarbij in het geval van relatiegeschenken ook een 
bedrijfslogo kan worden afgebeeld. In het eerstvolgende bulletin 
zal een intekenlijst worden opgenomen. De opbrengst komt ten 
goede aan onze fundraisingpot. Een prima initiatief van Herman 
dat het verdient om succesvol te zijn. (dat is het geval wanneer 
de minimale oplage van 100 exemplaren wordt gehaald.) 

- Het is de bedoeling dat de nieuwe leden in de November 
bijeenkomst zullen worden geïnstalleerd. De sponsoren wordt 
verzocht de definitieve toetreding van de kandidaat leden bij het 
bestuur te melden. 

- Dick en Nel de Bruin hebben verzocht het LCD archief te 
verhuizen. Marnix Jansen Venneboer en Henk Breuker zullen 
actie ondernemen. 



- Het Dinner for Papillons zal zeker doorgaan. 43 personen 
hebben zich al aangemeld en verwacht wordt dat dit aantal nog 
zal stijgen. Er zijn ± 15 koks nodig. De kookactiviteiten starten 
om 15.45 uur en vanaf 18.00 uur zijn alle overigen van harte 
welkom in de Heereboer. 

- Tijdens de rondvraag vraagt Marnix Jansen Venneboer 
aandacht voor de wijnactie. Nog niet alle leden hebben 
gereageerd. Bestellingen dienen voor 15 oktober in het bezit te 
zijn van Henk Drost. 

 
De secretaris. 
 
 
 

Oekraïne 
of 

De moeilijke geboorte van een nieuw land 
 
Tijdens de doctoraalfase van mijn studie was Politieke Economie een 
belangrijk hoofdvak. Daarbinnen was veel plaats ingeruimd voor het 
onderwerp “Economic Systems”. Naast allerlei varianten van 
markteconomieën werd daarin ook veel aandacht besteed aan de 
geschriften van Karl Marx ( zijn biografie door Franz Mehring uit 1923 is 
nog steeds goed leesbaar) en Friedrich Engels. Niet alleen de 
theoretische basis dienden wij uitvoerig te bestuderen maar ook de 
onjuiste veronderstellingen die daaraan ten grondslag lagen. 
Fascinerend was het derhalve om waar te nemen dat desondanks in de 
praktijk het socialisme en communisme in een goot deel van de wereld 
bestonden. Groter tegenstelling tussen west en oost leek welhaast niet 
denkbaar, met de koude oorlog als beangstigend gevolg. 

Ik liet de kans dan ook niet 
aan mij voorbij gaan om in 
1967 een studiereis te maken 
naar communistisch Tsjecho-
Slowakije. De stad Praag 
was een grauwe hoop 
panden die betere tijden had 
gekend, de bevolking op 
straat zag er somber uit, de 
arbeiders in de fabrieken 
hadden geen thermoskannen 
koffie maar flessen bier en 
wodka die niet alleen in 



pauzes werden leeggedronken en de Russische soldaten in de stad 
waren toch wel beangstigend. Gêne en nieuwsgierigheid vochten om 
voorrang. Een paar maanden later vond de Praagse lente een 
kortstondig bestaan. 

In 1984 bezocht ik voor het 
eerst Oost-Berlijn, trots 
geafficheerd als “Berlin, 
Haupstadt der DDR”. 
Wederom prachtige doch 
vervallen gebouwen (het 
mooiste deel van Berlijn 
bevond zich in de DDR), 
de afschrikwekkende muur 
met zijn bewakingstorens 
en “Todesstreifen”, 
sombere en angstige 
mensen niet gewend aan 
westerlingen, zichtbare 

armoedige en deprimerende toestanden in een kolchoze buiten de stad, 
lege winkels, restaurants waar je niet werd geholpen omdat alle tafels 
“reserviert” waren, maar waar niemand nog zou komen en gesprekken 
met vertegenwoordigers van de FDJ die vol vuur en vlam de zegeningen 
van de heilstaat proclameerden en nog net niet zeiden dat wij 
verderfelijke kapitalisten waren die er op uit waren het arbeidersvolk uit 
te buiten.  

Het heeft mij altijd verbaasd hoe 
het mogelijk was dat zo’n systeem 
levensvatbaarheid heeft gekregen 
en zo lang heeft behouden. 
Daarom was het ook zo boeiend 
om in 2003 een kijkje te nemen in 
de Oekraïne, een voormalige 
Sovjetrepubliek die sinds kort op 
eigen benen staat na de val van de 
muur en de ineenstorting van het 
Sovjetrijk. 

 
Op 1 december 1991 stemde 90 % van de kiezers voor een 
onafhankelijke Oekraïne en werd Leonid Krawtchuk, plaats-vervangend 
chef van de communistische partij, tot president gekozen. Zijn eerste 
daad was het invoeren van staats-symbolen als de geel blauwe 
nationale vlag en de drietand uit de tijd van de Kiever Rus uit de 10e 
eeuw als staatswapen.  Daarnaast werd een grondwet ontworpen 



gebaseerd op een sociale en 
democratische grondslag met als 
uitgangspunt een verdeling der machten 
en respectering van mensenrechten. 
Privé-eigendom van de burgers wordt 
sindsdien beschermd. Een omslag in het 
dagelijks bestaan die wij ons nauwelijks 
kunnen voorstellen. Plotseling kreeg men  
bijna gratis de beschikking over 
woonruimte en, belangrijker nog, een 
stukje grond om groente en fruit voor 
eigen gebruik te verbouwen. 

De uitvoerende macht ligt in handen van de president en premier. Het 
parlement bestaat uit 450 leden waarvan de helft direct door het volk 
wordt gekozen en de andere helft via een districtenstelsel. Ruim 10 jaar 
verder leert de praktijk dat het democratische model wel goed is maar de 
uitvoering niet. De huidige president Kutschma laat zich omringen door 
een bevoorrechte oligarchie van vertrouwelingen en een groot deel van 
de afgevaardigden gebruikt de parlementaire immuniteit voor meer 
duistere zaken. De corruptie is enorm. De elektriciteitsvoorziening is 
vooral in handen van de (politieke) maffia. De enorme villa’s even buiten 
Kiev zijn er het schrijnende bewijs van. 

De Oekraïense taal is 
grondwettelijk 
vastgelegd als officiële 
taal, maar de helft van 
de bevolking beheerst 
haar niet. Hetgeen 
overigens een tijdelijk 
probleem lijkt want de 
jeugd richt zich meer 
dan ooit op het 
westen, hetgeen wij 
ervaren hebben bij het 
vragen naar de weg 

en soms in een gebrekkig Engels antwoord kregen van jongelui die er 
zichtbaar trots op waren die taal te kunnen spreken. Minderheden 
overigens mogen hun eigen taal behouden en zo wordt er nog steeds 
Russisch, Moldavisch, Bulgaars, Pools, Roemeens en Turks gesproken. 
(Niet minder dan 280.000 Krimtataren zijn sinds de onafhankelijkheid 
weer teruggekeerd uit Oost Azië.) 
Na de onafhankelijkheid is de geldstroom uit het oude “moederland” 
Rusland dichtgedraaid, zeker nadat het land in 1992 de roebelzone 



verlaten heeft. 
Omdat de handel 
met de USSR 
natuurlijk vanouds 
belangrijk was 
werden de 
economische 
problemen vrijwel 
direct gigantisch. 
Rusland eiste 
betaling in harde 
valuta en stelde 
wereldmarktprijzen 
in die voor de 
Oekraïne 

onbetaalbaar waren met als gevolg dat de olie- en aardgaskraan door 
Rusland werd dichtgedraaid. Een enorme energiecrisis was het gevolg 
en elektriciteit was in de huishouding slechts beperkt beschikbaar. Daar 
komt bij dat door de arbeidsverdeling onder de oude USSR de Oekraïne 
vrijwel uitsluitend sterk verouderde zware industrie had, die gepaard ging 
met een enorme luchtverontreiniging.  Voeg daarbij de problemen die 
ontstaan bij de omschakeling van een planeconomie naar een 
markteconomie (veranderingsgezindheid heeft nog geen groot politiek 
draagvlak en deskundigheid ontbreekt vaak) en het laat zich raden dat er 
een desastreuze crisis ontstaat. De inflatie bedroeg in 1993 niet minder 
dan 5000% !  
Toen Kutschma in 1994 aan de macht kwam beloofde hij (natuurlijk) 
hervormingsmaatregelen o.a. door de privatisering te stimuleren. Hij 
slaagde er in de betrekkingen met de Rusland te verbeteren en hij kreeg 
van het IMF enorme kredieten om de landbouw en de steenkoolindustrie 
te hervormen. (Inmiddels richt men zich ook op andere industrieën zoals 
voedingsmiddelenindustrie en transportwezen en wordt ook de landbouw 
gemoderniseerd.)  Ook voerde de hij de huidige munteenheid, de 
gryvna, in. Sindsdien zijn de problemen minder geworden, afgezien van 
een valutacrisis in 1998 als gevolg van de neergang van de roebel, en 
bedraagt de huidige inflatie enkele procenten per jaar. Topjaar was 2002 
met zelfs een deflatie van 0,6%. 
Eind 1997 was het BNP op een niveau van 40% van dat in 1989. Dat 
ontluisterende getal markeert ook één van de grootste problemen 
waarmee het land kampt. De achterstand is dermate groot dat, alle 
inspanningen resulterend in een groei van het BBP van enkele 
procenten op jaarbasis) ten spijt, het nog wel enige decennia zal duren 
voordat de Oekraïne de status van één van de armste landen van 



Europa kwijt zal raken. Ook de terugval van de wereldeconomie draagt 
daar toe bij. Buitenlandse investeringen zijn nog relatief gering, ook door 
het ontbreken van degelijke wetgeving en de vastgeroeste neiging tot 
corruptie. Het zozeer gewenste lidmaatschap van de EU lijkt dan ook 
verder weg dan ooit. 

De stad Kiev lijkt ons 
zonder meer het 
uithangbord van de 
stad. Er is veel 
gerestaureerd en de 
bevolking is armoede 
niet direct aan te 
zien. Dat geldt zeker 
voor het prachtige 
centrum. Maar deze 
vernislaag wordt al 
snel kaal als je door 
de buitenwijken rijdt 
met zijn troosteloze 

appartementengebouwen. En dat is nog erger in steden als Cherkassy, 
Dnjepropetrowk, Saporoshje en Krementchuk.  

Het Praaggevoel uit 1967 kwam weer 
boven toen wij in deze steden 
rondliepen. Kijkend naar de bevolking op 
straat krijg je de indruk van een enorme 
wereld van verschil van de luxe die wij 
bezitten. Het kan bepaald geen kwaad 
dat eens aan den lijven te ondervonden. 
Bezoek een warenhuis en je kunt je niet 

voorstellen hoe dit land achter loopt. Alles, maar dan ook alles is in onze 
ogen verschrikkelijk ouderwets. Voeg daarbij de schrikbarende situatie in 
de gezondheidszorg waar behandelingen contant dienen te worden 
afgerekend en medicamenten vooraf dienen te worden gekocht via 
particuliere kanalen en je begrijpt waarom de bevolking sinds de 
onafhankelijkheid met bijna 10% is afgenomen. (Overigens spelen 
daarbij ook voedseltekorten een rol: de vleesconsumptie is sinds 1991 
met 40% afgenomen, de consumptie van vis zelfs met 75%. Het gebruik 
van voedsel is ook eenzijdig: veel aardappelen en kool in alle mogelijke 
soorten. Daarnaast leidt de hoge werkeloosheid van tenminste 15% , 
maar door de verborgen werkeloosheid waarschijnlijk veel hoger,  tot 
drugs- en alcoholmisbruik en toegenomen criminaliteit.) 
 
 



 
Wat desondanks is gebleven is de gastvrijheid van de bevolking. Zowel 
in de grote steden als op het platte land word je vriendelijk bejegend.   
Voeg daarbij de grote culturele rijkdom die het land te bieden heeft, de 
interessante geschiedenis (van Kiever Rus tot Krimoorlog, van Pools/ 
Litouwse bezetting tot de teloorgang van de USSR) en je kan alleen 
maar tot de conclusie komen dat een rondreis door de Oekraïne een 
enorm verrijkende ervaring is die je lang bij zal blijven. 
 
HB. 
 
 
 
 

Naschrift:  de Lion die mijn 
presentatie op de 
bijeenkomst van oktober 
niet terug vindt in dit 
verhaal heeft gelijk. Maar 
na die 2 keer te hebben 
gehouden leek het mij 
leuker om via een iets 
andere invalshoek 
aspecten te beschrijven 
van dit land in ontwikkeling 
die niet eerder aan de orde 
zijn geweest. 

 
 
 
 
AKO-literatuurprijs 
 
Op 22 oktober a.s. wordt de winnaar bekend gemaakt van 
bovengenoemde prijs. Nota bene in het verdrietig stemmende 
programma RTLBoulevard, wellicht om aan te geven hoe beroerd het 
met de leescultuur in Nederland is gesteld. 
Onlangs verscheen speciaal voor die gelegenheid de shortlistkrant (wie 
verzint zo’n woord) waarin de 6 genomineerden worden voorgesteld. 
Wat mij betreft gaat de prijs naar “Buiten is het maandag”van Bernlef, 
maar laat het in elk geval geen Grunberg zijn met “De asielzoeker” of, 
erger nog, Ilja leonard Pfeijffer met “Het grote baggerboek”. 



 
De korte lijst krant is erg onderhoudend met veel leuke feitjes over lezen, 
boeken en leesgedrag. Eén zo’n weetje is wel heel apart. De paar Lions 
die die krant nog niet hebben gelezen willen wij dat zeker niet 
onthouden. 
 
“ Hdinert een veemdre vlgordoe het leezn niet? 
 
Vlgones een niuew ozndreeok op een Eglnese uvinretisiet mkaat het niet 
uit in wlkee vloogdre de ltteers in een wrood saatn, het einge wat 
blegnaijrk is is dat de eretse en de ltaatse ltteer op de jiutse patals saatn. 
De rset van de ltteers mgoen wllikueireg gpletaast wdoren en je knut 
vrelvogens gwoeon lzeen wat er saatt. Dit kmot odmat we niet ekle ltteer 
op zich lzeen maar het wrood als gheeel. “ 
 
Even wennen en dan gaat het toch wel snel. 
 
De redactie. 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 

Fundraising 
 

2005 komt er al weer aan! Herman van den Broek heeft een kalender uitgebracht met een 
schitterende selectie uit zijn werk, o.a. afkomstig van zijn reis naar Colombia. Ook als 
relatiegeschenk een uitstekende keuze. Voor Lionsleden biedt Herman deze kalender aan 
tegen kostprijs. Het meerdere komt ten goede aan de fundraising pot. Zie ook onze website: 
www.lions.nl/doetinchem/ 
 
Prijzen 

met Lions logo    €22,50 
persoonlijk gesigneerd door Herman  €27,50 
met bedrijfslogo    €21,50 (minimale afname 50 stuks). 

 
Bestellingen:  

Herman van den Broek: tel.: 0314-381025, fax: 0314-382474,  
email: broekhan@worldonline.nl 

 
 

 
 



Commissie nieuws 
 
Er wordt binnen onze club, zoals bekend, veel en intensief 
commissiewerk verricht. Bij Lions leden thuis, na de vergadering of de 
taphap wordt er door diverse commissies vaak overlegd en vergaderd. 
Regelmatig worden er, voor de commissieleden en het clubbestuur, 
notulen van deze bijeenkomsten gemaakt. Voor de overige leden is het 
een en ander natuurlijk minder zichtbaar. In het bestuur is daarom het 
voorstel gedaan om de notulen van deze vergaderingen op te nemen in 
het Bulletin. Deze keer een verslag van de jumelage- en  de 
activiteitencommissie. 
 
De redactie 
 

 
/Verslag jumelagebijeenkomst dd. 14 augustus 
2004 ten huize van Henk Drost 
 
Aanwezig van Lionsclub Dorsten Kuldeep Chatwal en 
August Langenbrinck en van Doetinchem Jan Kruit, Jan 
van Iersel, Toon van Oudheusden, Marnix Jansen 
Venneboer en Henk Drost. 
 
Per 13.8.04 staat er euro 2.002,43 op de gezamenlijke 
jumelagerekening. Binnenkort komt daar nog de 
afgesproken jaarlijkse euro 1000,- per club bij, voor onze 
club geheel opgebracht door de lopende wijnactie. 
 
Eenieder in de club wordt uitgenodigd met 
voorstellen te komen voor een nieuw project, te 
financieren uit de jumelagepot. Bij voorkeur een 
grensoverschrijdend project (Nederland – 
Duitsland), liefst voor de jeugd. Echter andere 
goede projecten zijn ook welkom. Afgesproken is 
dat LC Dorsten Hanse ook voorstellen kan 
indienen (zij doen ook immers mee met de 
wijnactie), echter de uiteindelijke beslissing ligt bij 
de jumelagecommissie. 
 
Het uitstapje is in 2004 niet doorgegaan. In 2005 zal LC 
Doetinchem in het voorjaar een gezamenlijk evenement 
organiseren. In 2006 is Dorsten dan weer aan de beurt. 
Dorsten is van plan nog dit jaar (november) met een 
delegatie een taphap van ons te bezoeken. Wij zijn weer 
uitgenodigd hun Katherinenmarkt in November te 



bezoeken. Tevens zullen wij, als programma bekend is, met een aantal een 
bijeenkomst in Dorsten bezoeken. 
 
Volgende bijeenkomst van de jumelagecommissie is gepland op 19 maart 2005 om 
11.30 uur in Dorsten. 
 
HD 
 

Nieuws uit de activiteitencommissie 
 
De activiteitencommissie verzorgt zoals bekend in samenspraak met het 
bestuur de activiteiten in onze club. Ook voor het Lionsjaar 2004/2005 
beschikken we weer over een zeer enthousiaste commissie die naast de 
fundraising activiteiten ook nog een aantal bekende gebeurtenissen op 
onze jaarlijkse agenda mag verzorgen. Onze commissie is met de 
voorbereidingen van een en ander al in een vroeg stadium bezig. Wij 
willen proberen u voortaan via ons bulletin te informeren over 
toekomstige activiteiten (en wanneer van toepassing verstreken 
activiteiten voor u evalueren). 
 
• Evaluatie BBQ van 18 augustus j.l. 
Een groot aantal leden was op 18 augustus nog met vakantie, waardoor de opkomst 
wat tegenviel. Daarom het voorstel om de BBQ volgend jaar één week later te 
organiseren, te weten op 24 augustus 2005. De wachttijden bij de BBQ waren wat 
lang. Volgend jaar zullen enige aanpassingen worden doorgevoerd zodat alles vlot 
en gladjes verloopt. Ook zal gezorgd worden voor meer salades bij de BBQ. Verder 
weer grote dank voor de gastvrijheid van Henk & Wil Kets, de inzet van Ietsje Kuiper 
en Henk Breuker voor de bloemarrangementen en het “opbouw- en afbreekteam” 
voor de opgeofferde vrije tijd. 
 
• Dinner for Papillons 20 oktober. 
Als het goed is ontvangt u dit bulletin tijdens het dinner for Papillons. Deze 
happening begint alweer een traditie te worden in onze club. Gebruikelijk is dat 
enkele leden uit de activiteitencommissie (eventueel bijgestaan door ervaren 
specialisten) het aanspreekpunt zijn voor de organisatie van een bijeenkomst. Dit 
werkt vlotter en directer dan dat alle leden van de commissie zich rechtstreeks met 
een activiteit bemoeien. 
Voor het dinner for Papillons tekenden dit keer Martin Liefrink en Gerard 
Hehenkamp  
 
• Nieuwjaarsbijeenkomst 8 januari 2005 
In het jaarprogramma staat reeds “borrel en buffet bij het Borghuis”. De 
activiteitencommissie stelt voor om niet de nieuwjaarsbijeenkomst ieder jaar vast in 
het Borghuis te houden. Dit geeft n.l. minder mogelijkheden om een (steeds) 
afwisselend programma te organiseren. 
 
Om toch de afspraak gestand te doen om minstens één keer per jaar naar het 
Borghuis te gaan is het voorstel om de tap hap met dames op 30 maart 2005 in het 



Borghuis te houden. Voorafgaand aan deze taphap zal dan een interessante 
excursie naar de bakkerij van Wiltink plaatsvinden. Uitnodiging ontvangt u tijdig per 
e-mail (of voor hen die geen e-mail hebben per post). Organisatie voor deze 
bijzondere taphap is in handen van Herman van den Broek en Toon Gasseling. 
 
Voor de nieuwjaarsbijeenkomst 2005 is een kleine commissie bestaande uit Bert 
Lamers, Peter Bob Peerenboom en Hans de Vries aan de slag. Na bespreking 
van hun plannen in de eerstvolgende activiteitencommissie vergadering, zult u 
geïnformeerd worden via e-mail of post over de nieuwjaarsbijeenkomst 2005. 
 
 
• Uitstapje voorjaar 2005 
Helaas is door te weinig belangstelling het uitstapje afgelopen voorjaar niet 
doorgegaan. Afspraak is dat er één keer per jaar een gezamenlijke activiteit is met 
de leden van onze jumelageclub, de Lionsclub Dorsten. Hiervoor wordt het jaarlijkse 
uitstapje gebruikt. In de jumelage commissie is afgesproken dat Doetinchem het 
uitstapje in het seizoen 2004/2005 (nogmaals) organiseert en dat Dorsten het 
uitstapje in het seizoen 2005/2006 organiseert. 
 
De meest geschikte periode lijkt 20 april tot 18 mei. Alle leden van de 
activiteitencommissie zullen zich in het uitstapje verdiepen en op de eerstvolgende 
vergadering van de activiteitencommissie met ideeën komen. Daarna zal een 
commissie worden samengesteld voor de verdere uitwerking en zult u tijdig 
vernemen wat het uitstapje 2005 zal inhouden. 
 
• Fundraising  
Ook dit jaar zullen we weer een wijnactie houden om geld te vergaren voor het 
goede doel. 
Organisatie van de wijnactie is traditiegetrouw bij Henk Drost. Bestelformulieren zijn 
reeds per e-mail en post rondgestuurd. Bestellingen dienden uiterlijk 15 oktober 
binnen te zijn. 
 
Over mogelijke andere fundraising acties wordt u tijdig geïnformeerd. Een grote actie 
zoals de geslaagde 4-4-4 actie van vorig seizoen zal vooralsnog dit en komend 
seizoen niet plaatsvinden. 
 
• Immateriële dienstverlening 
Kerstpakketten helpen inpakken voor de Wereldwinkel. Nog niet geheel duidelijk is 
hoe de belangstelling dit jaar bij het bedrijfsleven voor kerstpakketten van de 
Wereldwinkel zal zijn. Mocht hulp van ons nodig zijn dan hoort u dat nog. 
 
Kelderfestijn LC Isala. Bestuur en leden van LC Isala beraden zich nog of ze in 2005 
weer een Kelderfestijn op Hemelvaartsdag zullen organiseren. Zo gauw meer 
duidelijk is kunnen we in overleg een en ander over onze inzet verder plannen. 
 
Kleurenpalet Achterhoek. Zeer waarschijnlijk zal het Kleurenpalet Achterhoek in 2005 
weer plaatsvinden. Zoals bekend zorgt LC Doetinchem dan voor de locatie 
Doesburg. Organisatie traditiegetrouw dan weer in handen van Henk Breuker. 
 



Een dag of een dagdeel op stap met bejaarden of gehandicapten of jeugdigen. 
Meest geschikte periode hiervoor zou eind februari tot begin april zijn, dan hebben 
we een goede verdeling van de diverse acties over het Lionsjaar. Theo Soontiëns, 
Bart-Jaap Pull ter Gunne en Peter Bob Peerenboom gaan zich hierin specifiek 
verdiepen en komen volgende activiteitencommissie vergadering met voorstellen. 
Ideeën van de anderen blijven natuurlijk ook welkom. Graag dan per e-mail melden 
bij Theo, Bart-Jaap en/of Peter Bob zodat zij dat kunnen verwerken in hun voorstel. 
 
Bosactie. Het wordt wat teveel van het goede om dit seizoen ook nog een 
bos/houtkapactie te organiseren. Bovendien bleek de animo de laatste keer wel erg 
laag. Wel hopen wij voor het seizoen 2005/2006 weer een dergelijke actie op de 
agenda zetten. De activiteitencommissie is er over eens dat ook dit soort projecten 
de saamhorigheid in onze club nog meer vergroot. 
 
 
Hans de V. 
 
 

Verjaardagen 
 

/In de voorbije periode zijn de volgende Lions jarig 
geweest: 

 
Arnold van der Goot, 15 september 

Jan Thijssen, 16 september 
Dick de Bruin, 5 oktober  

Aart van Silfhout, 13 oktober 
Toon van Oudheusden, 20 oktober 

 
Bij deze (nogmaals) van harte gefeliciteerd! 

 
 

De komende periode zullen de volgende Lions hun 
verjaardag vieren: 

 
Hans Bruyn, 27 oktober 

Bart Jaap Pull ter Gunne, 31 oktober 
 



/ 

 
 
Lionscommissies 2004/2005 
  
Leden:   Han Meibergen, voorzitter 
   Hans de Vries 
   Marnix Jansen Venneboer 
 
Ledenzorg:  Bestuur 
 
Activiteiten:  Hans de Vries, voorzitter 
   Herman van den Broek 

Bert Lamers 
Martin Liefrink 
Gerard Roelofsen 
Theo Soontiëns 
Bart-Jaap Pull ter Gunne 
Kees van Steenbergen 
Peter Bob Peerenboom 
Ruud Wink 
Toon Gasseling 

 
Jumelage:  Jan Kruit, voorzitter 
   Henk Drost 
   Jan van Iersel 
   Gerard Hehenkamp 

Toon van Oudheusden 



Henk Kouwenberg 
Marnix Jansen Venneboer 

 
Jeugd:   Chris Geurink, voorzitter 
   Jos Niessink 
   Hans Kietselaer 
 
Bulletin:  Tom Jacobs, voorzitter 
   Henk Breuker 
   Bart-Jaap Pull ter Gunne 

Theo Soontiëns 
Ruud Wink 

 
Kascontrole:  Wim Frommé 
   Harry Mathijsen 
 
Tail Twisters:  Chris Geurink 
   Theo Kamps 
 
Public Relations: Ruud Wink 
 
Milieu officer:  Hans Bruyn 
 
Interservice:  Toon van Oudheusden 
   Wim Frommé 
 
Sjoelbak:  Jan Thijssen, voorzitter 
   Henk Kets 
   Rien ter Brugge 
   Jan Loggers 
   Aart van Silfhout 
   Gerard Roelofsen 
 
ICT officer  Henk Drost 
Photo officer:  Marnix Jansen Venneboer 
 
 
Agenda 2004/2005 
18 augustus 2004 18.00 uur Barbeque bij Wil & Henk Kets 
 
1 september 2004 20.00 uur Pastor de Haan over Stichting Moria. 
 
15 september 2004 18.00 uur Tap Hap 
 
29 september 2004 18.00 uur Tap Hap met dames (afgelast) 
 
6 oktober 2004 20.00 uur Henk Breuker vertelt over zijn reis naar de Oekraïne 
 
20 oktober 2004 19.00 uur Dinner for Papillons 
(voorbereiding Lions 16.00 uur) 
 
3 november 2004 20.00 uur Burgemeester van Doetinchem vertelt over plannen van 
Doetinchem  
 
17 november 2004 18.00 uur Tap Hap  
 



1 december 2004 20.00 uur Lionslid Jos Niesink stelt zich voor 
 
15 december 2004 18.00 uur Tap Hap 
 
8 januari 2005 14.30 uur Nieuwjaarsbijeenkomst met dames.  
 
19 januari 2005 18.00 uur Tap Hap 
 
2 februari 2005 20.00 uur Herhalingscursus reanimatie o.l.v. Henk Drost 
 
16 februari 2005 18.00 uur Tap Hap 
 
2 maart 2005 20.00 uur Ruud Wink en Jan Jurriëns vertellen over de (school)boekenhandel en 
de toepassing van moderne media daarbij  
 
16 maart 2005 18.00 uur Tap Hap 
 
30 maart 2005 18.00 uur Tap Hap met dames  
 
6 april 2005 20.00 uur Jurjen Moorman vertelt over het werk van het Plattelandshuis 
 
20 april 2005 18.00 uur Tap Hap 
 
4 mei 2005 20.00 uur vervalt i.v.m. dodenherdenking  
 
18 mei 2005 18.00 uur Tap Hap 
 
1 juni 2005 20.00 uur nog in te vullen 
 
15 juni 2005 18.00 uur Tap Hap 
 
29 juni 2005 18.00 uur Bestuursoverdracht met Papillons ladies 
 


